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ZAPISNIK 
SA 43. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
43. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 20. studenoga 2013. s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO  
• Igor Sušić, član  VMO 
• Marina Stamenković, tajnica MO  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Ljiljana MIkin, zamjenica predsjednice VMO 
• Siniša Maroević, član VMO 

 
 
 
Usvajanje zapisnika sa  42. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
                

 
 

1. Utvrñivanje redoslijeda komunalnih prioriteta za 2014. godinu 
2. Dopis Čistoće d.o.o.- Predmet: Problem čišćenja ulice Pomerio - odgovor  
3. Podnesci grañana:  

- ponuda programa g. Alena Polića  
4. Tekuća komunalna problematika 
5. Pripreme za doček "Djeda Božićnjaka" 
6. Razno 
       

       
 
Dnevni red je  prihvaćen  jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



 
AD 1     
 
Nakon što su stručne službe Grada Rijeke obradile sve prijedloge prioriteta malih komunalnih 
zahvata prema vrstama te utvrdile potrebna sredstva za realizaciju istih, Vijeće MO Brajda-Dolac 
jednoglasnom odlukom donosi slijedeći: 
 
Zaključak:Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno usvaja redoslijed prioriteta u održavanju 
objekata i ureñenja komunalne infrastrukture za 2014. godinu do visine ukupnih sredstava od 
201.000,00 kn 
1.Sanacija nogostupa u Adamićevoj ulici kod kućnog broja 17 (15.000,00 kn) 
2.Sanacija nogostupa u Zanonovoj ulici kod kućnog broja 1 (15.000,00 kn) 
3.Sanacija nogostupa na Jadranskom trgu od kućnog broja 2 do kućnog broja 2 C (25.000,00 
kn) 
4.Sanacija nogostupa u Ulici Dolac kod kućnog broja 4 (10.000,00 kn) 
5.Sanacija nogostupa na Trgu 128. Hrvatske vojske od kućnog broja 4A do kućnog broja 4B 
na spoju sa Trgom Republike Hrvatske od kućnog broja 4 do kućnog broja 6 (25.000,00 kn) 
6.Sanacija nogostupa u Ulici Kapucinske stube kod kućnog broja 4 (10.000,00 kn) 
7.Sanacija nogostupa u Ulici Blaža Polića od kućnog broja 1 do kućnog broja 3 (20.000,00 kn) 
8.Sanacija nogostupa u Krešimirovoj ulici od kućnog broja 20A do kućnog broja 24 A 
(81.000,00)  - predloženi iznos od 84.000,00 kn smanjen je na 81.000,00 kn u dogovoru Vijeća 
MO Brajda-Dolac sa odgovornom osobom  Rijeka prometa d.d. g. Leom Kurilićem. 
 
AD 2 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisu - odgovoru Čistoće d.o.o. u svezi problema čišćenja 
ulice Pomerio, u kojem se navodi da je za proširenje ili izmjene Programa čišćenja potrebno 
ishodovati suglasnost Odjela gradske uprave za komunalni sustav. Vijeće MO Brajda-Dolac nakon 
kraće rasprave donosi slijedeći: 
 
Zaključak: Tajnica MO Brajda-Dolac  dopis Čistoće d.o.o. uputit će  Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav pročelnici Ireni Miličević, uz napomenu da se očitovanje po dopisu  dostavi 
Vijeću MO Brajda-Dolac.  
 

AD 3 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis g. Alena Polića u svezi ponude programa 
za dane MO Brajda-Dolac. 
 
AD 4 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisu g. Alena Piskića , Predmet:  Zahtjev za očitovanjem 
po pitanju semafora u ulici Fiorella la Guardia – Studenska. Zahtjev za očitovanjem g.Alen Piskić 
uputio je Rijeka prometu d.d. a Vijeću MO Brajda-Dolac na znanje. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis g. Alena Piskića.  
 
AD 4-I 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac o prijavljenim štetama koje su 
nastale tijekom orkanske bure dana 11.11.2013. godine, na području MO Brajda-Dolac 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice MO Brajda-Dolac. 
 
 



 
AD 5 
 
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac Gordana Šopić predložila je Vijeću da se Doček Djeda 
Božićnjaka održi u OŠ "Dolac" dana 17.prosinca 2013. god. u 17:00 h, a posjet Klubu Srce  dana 18. 
prosinca u 11:00 sati kada bi se korisnicima Udruge uručili materijali za njihovu likovnu radionicu. 
Prigodnu predstavu za djecu i posjet Djeda Božićnjaka održat će  glumci udruge "Grifon". 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac da je izradila plakat – obavijest za 
prijavu djece za doček Djeda Božićnjaka, plakat je postavljen u dječji vrtić "Delfin", na oglasnoj ploči 
MO Brajda-Dolac, na WEB stranicama MO Brajda-Dolac, obavijest je  proslijeñena i  u javne medije  
Novi List i Radio Rijeku. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom predsjednice Vijeća MO 
Brajda-Dolac Gordane Šopić i primilo je na znanje obavijest tajnice MO Brajda-Dolac. . 
 
 
 
AD 6 
 
Predsjednica Vijeća  MO Brajda-Dolac Gordana Šopić predložila je Vijeću MO Brajda-Dolac da se 
slijedeća sjednica Vijeća održi dana 11.12.2013. g. (srijeda)  u 18:00 sati. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog Predsjednice Vijeća MO 
Brajda-Dolac Gordane Šopić.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21 h. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (3) stranice. 
 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu                         Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
          Marina Stamenković                                                                     Gordana Šopić 

 
 

 
 


